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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 
 

  Posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa w dniu 19 listopada 2013r. 
rozpoczęło się o godzinie 13.30. 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Obrady Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa otworzył Przewodniczący Komisji 
pan Leszek Kuziak. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum,  
a tym samym prawomocność obrad. 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli Radni – członkowie Komisji zgodnie z listą 
obecności (załącznik nr 1) oraz skarbnik Powiatu Bydgoskiego i sekretarz Powiatu 
Bydgoskiego. 
 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad komisji, który Radni przyjęli  
w głosowaniu jednomyślnie (załącznik nr 2). 
 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednomyślnie. 
 

4. Informacja o działaniach mających na celu promocję powiatu bydgoskiego w 2013r. 
Informację zreferowała Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich – pani 
Marlena Przybył. Radni nie wnieśli pytań. 
 

5. Informacja Kujawsko – Pomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie 
środowiska na terenie województwa i powiatu bydgoskiego. 
Informację zreferował Naczelnik Wydziału Monitoringu Środowiska wojewódzkiego 
inspektoratu Ochrony Środowiska – pan Jacek Goszczyński, przedstawiając stan 
pomiarów w zakresie wód, hałasu, powietrza i promieniowania elektromagnetycznego. 
Pytanie (Leszek Kuziak): czy istnieją opracowania dotyczące go oddziaływania masztów 
w zakresie emitowanego pola elektromagnetycznego? 
Odpowiedź (Jacek Goszczyński): Nie udowodniono, że pole elektromagnetyczne 
powoduje określone reperkusje zdrowotne, jednak Unia europejska wykazuje podejście 
prewencyjne, ponieważ nie wiadomo, po ilu latach takie reperkusje mogą wystąpić. 
 

6. Informacja o stanie nieruchomości powiatu. 
Informację zreferował Dyrektor Wydziału Nieruchomości Janusz Lackner, 
przedstawiając wartość i powietrznię nieruchomości nabywanych oraz zbywanych. 
Radny Kazimierz Krasowski zadał pytanie o nieruchomości należące do powiatu. Pan 
Janusz Lackner dopowiedział, że na posiedzenie komisji ma przygotowane głównie dane 
dotyczące Skarbu Państwa, a nie szczegółowe dane dot. nieruchomości powiatu. 
 

7. Informacja o realizacji inwestycji, odnów i remontów dróg powiatowych w 2013 r. 
Informacje przedstawił Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych – Pan Roman Meger.  
Pytanie (Kazimierz Krasowski): czy komisja rewizyjna dokonała oceny akcji zimowego 
utrzymania dróg powiatowych w minionym sezonie w zakresie dużych rozbieżności 
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cenowych za utrzymanie dróg w poszczególnych gminach. Czy jest sens oceny 
minionego sezonu, czy lepiej razem z obecnym? 
Odpowiedź (Roman Meger): jeszcze nie ma takiego podsumowania. 

 
8. Opiniowanie materiałów na sesję.  

 
a) Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Bydgoskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 
rok 2014. Przyjęta jednogłośnie. 
 
b) Uchwała w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Przyjęta jednogłośnie. 

 
c) Uchwała w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji projektu pn.: 
„Praktyczna szkoła 2” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Przyjęta 
jednogłośnie. 

 
d) Uchwała w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji projektu pn.: 
„Przygoda z wiedzą 2” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Przyjęta 
jednogłośnie. 

 
e) Uchwała zmieniająca „Wieloletni Plan Inwestycyjny dla Rozwoju Powiatu 
Bydgoskiego”. 
Pytanie (Kazimierz Krasowski): Dlaczego termomodernizacja DPS w Bożenkowie ma 
być finansowana ze środków własnych?  
Odpowiedź (Skarbnik Powiatu – Grażyna Czepanko): wydatek został zaplanowany, 
dopiero na 2015 rok, jednak jeśli pojawi się możliwość dofinansowania ze źródeł 
zewnętrznych, to być może uda się go zrealizować w 2014 roku.  
Kazimierz Krasowski: w takiej sytuacji może lepiej poczekać do roku 2016, w celu 
całkowitej realizacji inwestycji ze źródeł zewnętrznych. Podobnie warto poczekać z 
salami gimnastycznymi, Az pojawi się możliwość zrealizowania inwestycji ze środków 
zewnętrznych. 
Zbigniew Łuczak: termomodernizację DPS warto zrobić wcześniej, ponieważ niesie to 
oszczędności w postaci niższych kosztów ogrzewania i zwraca się po około 5 latach. 
Kazimierz Krasowski: budynek jest wybudowany w takiej technologii, że zwrot może 
nastąpić po ok. 20 latach. 
Uchwała przyjęta, dwoje radnych wstrzymało się od głosu. 

 
f) Uchwała w sprawie założenia Spółdzielni Socjalnej. 
Pytanie (Kazimierz Krasowski): Jaki potencjał spółdzielnia będzie miała na starcie? 
Odpowiedź (Sekretarz Powiatu – Łukasz Kowalski): udziały w wysokości 3 000 zł. 
Spółdzielni będzie można zlecać zadania bez udzielenia zamówienia publicznego, o ile 
udziałowcami nie będą osoby fizyczne. 
Przyjęta jednogłośnie. 

 
g) Uchwała zmieniająca Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego  
w Bydgoszczy. 
Pytanie (Kazimierz Krasowski): z czego wynika zmiana? 
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Odpowiedź (Starosta Bydgoski – Wojciech Porzych): Wydział Dróg Powiatowych 
przejdzie pod nadzór Starosty, a wszystkie wydziały mieszczące się przy ul. Zygmunta 
Augusta pozostaną pod nadzorem Wicestarosty. Zmiana ułatwi organizację pracy, a 
ponadto Starosta Bydgoski jest z wykształcenia drogowcem. 

 
h) Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 282/XXVI/13 Rady Powiatu Bydgoskiego z dnia  
28 lutego 2013r. zmienioną uchwałą Nr 349/XXXI/13 Rady Powiatu Bydgoskiego  
z dnia 24 października 2013r. w sprawie określenia zadań i podziału środków 
finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji  na rok 2013. Przyjęta jednogłośnie. 

 
i) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 
Bydgoskiego na lata 2013 – 2023. Przyjęta jednogłośnie. 

 
j) Uchwała zmieniająca budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2013. Przyjęta 
jednogłośnie. 

 
9. Wolne wnioski i zapytania 

 
Brak 
Przewodniczące Leszek Kuziak podziękował za ustawienie barierek przy szkole 
podstawowej. 
 

10. Zamknięcie obrad. 
Pan Leszek Kuziak – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Regionalnego  
podziękował gościom i członkom komisji za udział i zamknął obrady  o godz. 14:40. 

 
 
Protokołowała: Katarzyna Kosińska - WRiFE 
 

Podpisy członków komisji: 

1. Leszek Kuziak  
– przewodniczący komisji ……………………………………… 

2. Maciej Muzioł  
– wiceprzewodniczący komisji ……………………………………… 

3. Kazimierz Krasowski   ……………………………………… 

4. Zbigniew Łuczak   ……………………………………… 

5. Wojciech Porzych  ……………………………………… 

6. Alicja Witowska – Araszkiewicz …………………………………….. 

7. Małgorzata Wojnowska   ………………………………………. 

8. Władysław Sobociński               ................................................................ 


